

Title (en)  
Wall element for steam baths

Title (de)  
Wandelement für Dampfkabinen

Title (fr)  
Elément de paroi pour bains à vapeur

Publication  
**EP 0726070 A1 19960814 (DE)**

Application  
**EP 96101019 A 19960125**

Priority  
DE 19504087 A 19950208

Abstract (en)  
[origin: DE19504087C1] The wall unit, for a sauna cabin, has a base body (1) of plastics and pref acrylic, with at least one seat step (3) with an integrated rigid component (4), which at least partially forms the seating surface (6) or a step surface (5). The component (4) is of natural or synthetic stone, or fracture-resistant glass or glass ceramics. The wall unit has a laminated reinforcement of plastics with glass fibres.

Abstract (de)  
Ein Wandelement für Dampfkabinen mit einem Grundkörper (1) aus Kunststoff, vorzugsweise aus Acryl, wobei der Grundkörper (1) eine Sitzstufe (2) und eine Trittstufe (3) aufweist ist zur Erhöhung der Sicherheit des Nutzers und zur Verringerung einer Abnutzung derart ausgestaltet und weitergebildet, daß entweder in die Trittstufe (3) oder in die Sitzstufe (2) ein anorganisch-nichtmetallisches Bauteil (4) integriert ist und daß das Bauteil (4) zumindest partiell entweder die Trittfäche (5) der Trittstufe (3) oder die Sitzfläche (6) der Sitzstufe (2) ausbildet. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A61H 33/06**

IPC 8 full level  
**A61H 33/06** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A61H 33/06** (2013.01)

Citation (search report)  
• [A] EP 0382176 A2 19900816 - PERSCH MODERN BAD [DE]  
• [A] EP 0426965 A1 19910515 - WEINSBERGER SOLAR GMBH [DE]  
• [A] DE 8700032 U1 19870416

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH ES FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)  
**DE 19504087 C1 19960328**; EP 0726070 A1 19960814

DOCDB simple family (application)  
**DE 19504087 A 19950208**; EP 96101019 A 19960125